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Abstract (en)
In order to provide a pallet for a pallet system, in which one or more containers can be placed together to form a unit in conjunction with the specially
constructed pallet, a plastic pallet (100) with bottom rails (102) and partitions (104) for receiving a plastic container is proposed, which pallet has a
number of extruded bottom rails (102) of rectangular cross-section and a number of extruded partitions (104) of rectangular cross-section which can
be fixed between the bottom rails (102) to connect the latter. <IMAGE>

Abstract (de)
Um eine Palette für ein Palettensystem zu schaffen, bei dem ein oder mehrere Behälter in Verbindung mit der speziell ausgebildeten Palette
zu einer Einheit zusammenstellbar sind, wird eine Kunststoffpalette (100) mit Bodenschienen (102) und Querteilen (104) zur Aufnahme eines
Kunststoffbehälters, vorgeschlagen, die eine Anzahl extrudierter Bodenschienen (102) mit rechteckigem Querschnitt und einer Anzahl extrudierter
Querteile (104) mit rechteckigem Querschnitt, die zwischen den Bodenschienen (102) zur Verbindung derselben befestigbar sind, aufweist.
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